
Strukturdrøftelser i Jægerråd – kreds 2  ___________________________
  

Spørgsmål til den fremtidige struktur for Danmarks Jægerforbud. 

1) Vil du have indflydelse på politikken 
der skabes i Danmarks 
Jægerforbund?? 

 
 
 

 

2) Skal der økonomi og indflydelse til 
Jægerrådene/jagtforeningerne? 
 
 

 
 

 

3) Skal der være én HB som 
repræsentere andre organisationer? 
 

Skal der være én HB som 
repræsentere direkte medlemmer? 
 

 

 

4) Skal der være flere HB medlemmer i 
fremtiden? 
 

- Skal 8 bibeholdes 
- Skal der være ca. max 12-16 
- Skal der være 24, hvor der 

oprettes en forretningsudvalg 
 

 

5) Hvis kredsens størrelse ændres, 
hvilke Jægerråd (kommuner) vil du 
helst være sammen med i fremtiden? 
 

 
 

 

6) Skal repræsentantskabsmødet 
afholdes hvert år. Eller skal det 
afholdes hvert andet år? 
Og måske et Jægermøde, hvert 
andet år? 

 

 

7) Skal der være direkte valg til alle 
poster i hovedbestyrelsen?  
 

Skal der være direkte valg til alle 
poster i kredsbestyrelsen? 
 
- hvor alle medlemmer har mulighed for at stemme? 
 

 

8) Hvad kan Danmarks Jægerforbund 
gøre for dig og din forening? 

 
 
 
 

 

9) Vil du betale mere i kontingent, hvis 
der mangles penge i forbundet? 

 
 
 
 

 

10) Andet! 
 
 
 
 
 

 

 


